
 يتعبير عن اتخاذ القرار بالانجليز

 مقدمة تعبير عن اتخاذ القرار بالانجليزي 

 :نعرض فيما يأتي مقدمة موضوع تعبير عن اتخاذ القرار في الحياة باللغة الإنجليزية

Welcome to all of you, dear students, to this new topic and this new expression in which we will 

talk about something that is one of the most important things that every person in this world 

should read about because of its clearly defined impact on the lives of people at various stages of 

life, and it is a topic to be taken into consideration. Decisions are made with responsibility in 

general, and here we highlight the most important thing in a person’s personality. A person must 
be responsible and know how to make the right decisions at critical times in this life. We ask 

God for success in this topic to present the most important things that must be talked about in 

this topic. 

 ترجمة مقدمة تعبير عن اتخاذ القرار إلى اللغة العربية 

 :يحة لمقدمة موضوع تعبير عن اتخّاذ القرار من الإنجليزية إلى العربيةنعرض فيما يأتي الترجمة الصح

مرحباً بكم جميعاً أيها الطلاب الأعزاء في هذا الموضوع الجديد وهذا التعبير الجديد الذي سوف نتحدث فيه عن أمر هو من أهم 
المعالم على حياة البشر في مختلف المراحل  الأمور التي يجب أن يقرأ عنها كل إنسان في هذا العالم لما له من تأثير واضح 

العمرية، وهو موضوع اتخاذ القرارات بمسؤولية بشكل عام، وهنا نحن نسلط الضوء على أهم أمر في شخصية الإنسان، 
فالإنسان يجب أن يكون مسؤولًً وأن يعرف كيف يتخذ القرارات الصحيحة في الأوقات الحرجة في هذه الحياة، نسأل الله 

 .ق في هذا الموضوع لعرض أهم الأمور التي يجب الحديث عنها في هذا الموضوعالتوفي

 تعبير عن اتخاذ القرار بالانجليزي

 :من خلال ما سيأتي سوف نعرض موضوع تعبير عن اتخاذ القرار باللغة الإنجليزية

Decision making in psychology is a complex cognitive process, and it is a great skill that a 

person can acquire from science, knowledge, and experience together. Decision making is to 

choose one option from a group of options, and to decide one possibility from a group of 

possible and available possibilities, and it is necessary to It is said that decision-making is the 

basic characteristic that an administrative person must possess, as it is an essential pillar in any 

administrative process in life. Because the official or manager must be able to make the right 

decisions in the most difficult situations and the darkest circumstances, and one of the most 

important things related to decision-making in life is the ability to correct mistakes if the wrong 

decision is made. This is another skill, which is quickly recognizing the wrong decision and 

seeking to correct and correct it. And correct it. 

There is no doubt that decision-making in life has scientific importance, which is demonstrated 

by it being the correct means of implementing the required plans and goals in the correct manner, 

in addition to the fact that decision-making contributes greatly to achieving distinctive 

administrative practical achievements. Decision-making also has practical importance, which is 

also evident in the fact that decision-making is the thing that... It reveals the capabilities of 



administrators everywhere, no matter how small, silly, unimportant, or marginal these decisions 

are in life. Therefore, learning to make decisions and knowing their importance in this life is one 

of the most important things that a person must pay attention to and strive to achieve in his life in 

order to be able to proceed. In this life in the right way, away from mistakes and problems. 

 ترجمة تعبير عن اتخاذ القرار إلى اللغة العربية 

 :ن اتخاذ القرار من اللغة الإنجليزية إلى اللغة العربيةفيما يلي الترجمة الحرفية للموضوع السابق الذي تحدث ع

إنّ اتخاذ القرار في علم النفس هو عملية معرفية معقدة، وهو مهارة عظيمة يمكن أن يكتسبها الشخص من العلم والمعرفة 
 واحداً من بين مجموعة والتجربة معاً، واتخاذ القرار هو أن تختار خيارًا واحداً من بين مجموعة خيارات، وأن تقرر احتمالًً 

احتمالًت ممكنة ومُتاحة، ولً بد من القول إنّ اتخاذ القرار هو الصفة الأساسية التي يجب أن يتحلى بها الشخص الإداري، فهي  
ركن أساسي في أي عملية إدارية في الحياة؛ لأنّ المسؤول أو المدير يجب أن يكون قادرًا على اتخاذ القرارات الصائبة في  

المواقف وأحلك الظروف، ومن أهم ما يرتبط باتخاذ القرار في الحياة هو القدرة على تصويب الأخطاء في حال تم اتخاذ أصعب 
 .القرار الخاطئ، فهذه مهارة أخرى وهي الًعتراف السريع بالقرار الخاطئ والسعي إلى تصحيحه وتقويمه وتصويبه

ية تتجلىّ في كونه الوسيلة الصحيحة لتنفيذ الخطط والأهداف المطلوبة بالشكل  ولً شكّ في أنّ لًتخاذ القرار في الحياة أهمية علم
الصحيح، بالإضافة إلى أنّ اتخاذ القرار يساهم بشكل كبير في تحقيق الإنجازات العملية الإدارية المميزة، ولًتخاذ القرار أيضًا  

ات الإداريين في كل مكان مهما كانت هذه القرارات أهمية عملية أيضًا تتجلىّ في كون اتخاذ القرار الشيء الذي يكشف قدر
صغيرة أو سخيفة أو غير مهمة أو هامشية في الحياة، لذا فإنّ تعلّم اتخاذ القرار ومعرفة أهميته في هذه الحياة هو من أهم الأمور 

الحياة بطريقة صحيحة بعيداً  التي يجب على الشخص الًهتمام بها والسعي إلى تحقيقها في حياته لكي يكون قادرًا السير في هذه 
 .عن الأخطاء والمشكلات

 خاتمة تعبير عن اتخاذ القرار بالانجليزي 

 :نقدم من خلال ما سيأتي خاتمة للموضوع السابق الذي تحدث عن اتخاذ القرار في الحياة باللغة الإنجليزية

Here we reach the conclusion of this topic, in which we went over in detail the meaning of 

decision-making in this life and the importance of decision-making, and we talked in detail about 

the meaning of a person being responsible and capable of making important decisions, the 

meaning of taking responsibility for the error in these decisions, and the meaning of a person 

admitting to the wrong decision. Directly in this life in order to speed up the process of 

addressing this decision, and we ask God, Lord of the Worlds, to help us write more important 

topics that are beneficial to everyone. 

 ترجمة خاتمة تعبير عن اتخاذ القرار باللغة العربية 

 :فيما سيأتي سوف نعرض ترجمة خاتمة موضوع التعبير السابقة من اللغة الإنلجيزية إلى العربية

اذ القرار، إلى هنا نصل إلى ختام هذا الموضوع الذي مررنا فيه بالتفصيل على معنى اتخاذ القرار في هذه الحياة وأهمية اتخ 
وتحدثنا فيه بالتفصيل عن معنى أن يكون الإنسان مسؤولًً وقادرًا على اتخاذ القرارات المهمة ومعنى أن يتحمل مسؤولية الخطأ  
في هذه القرارات ومعنى أن يعترف الإنسان بالقرار الخاطئ مباشرة في هذه الحياة من أجل أن يسرع عملية معالجة هذا القرار، 

 .العالمين أن يوفقنا لكتابة المزيد من المواضيع المهمة النافعة للجميعونسأل الله رب 

 


